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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2017/18:856 Kostnaden för bekämpning av invasiva främmande arter

Regeringen presenterade nyligen ett antal lagförslag om invasiva främmande 
arter i Sverige. Tanken är att förslagen ska underlätta åtgärder för att begränsa 
spridning samtidigt som de ska harmonisera med EU-regler. Invasiva 
främmande arter bedöms i dagsläget vara ett av de största hoten mot den 
biologiska mångfalden på global nivå, vilket gör det mycket angeläget att vidta 
nödvändiga åtgärder. Inom EU beräknas kostnaden för invasiva främmande 
arter uppgå till 12 miljarder euro per år, och kostnaden för Sverige uppskattas 
till mellan 1,1 och 4,5 miljarder kronor per år.

Eftersom det står betydande ekonomiska värden på spel är en intensifiering av 
arbetet mot invasiva främmande arter lovvärd. Men det väcker även frågor, till 
exempel hur mycket regeringen beräknar att förslagen kommer att kosta och 
om kostnaden ska rymmas inom befintlig budget för berörd myndighet eller om 
det ska skjutas till ytterligare medel.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga miljöminister Karolina Skog:

 

Hur stor kostnad beräknar ministern och regeringen att implementeringen av de 
nya förslagen kommer att innebära?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-27
Besvaras senast
2018-03-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


